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EgérFüles segíti 
a gyerekek tájékoztatását a királyi kastélyban

Július eleje óta elérhető a Gödöllői Királyi Kastély 6-9 éves gyer-
mek számára biztosított vadonatúj szolgáltatása, az EgérFüles
mesetelefon herceg Egérváry Elemérrel és barátaival. A humoros
formában meghallgatható tárlatvezetés az erre rendszeresített
készülék használatával vehető igénybe 1.000 forintos bérleti díj
megfizetése ellenében.

A mögöttünk hagyott tanévben ők voltak 
a tanulásban és sportolásban élenjáró helyi diákok

Június közepén a Művészetek Háza Gödöllő épületének földszin-
ti konferenciatermében (volt előcsarnok) köszöntötték a
2023/2024-es tanévben kimagasló tanulmányi- és sportered mé -
nyeket elért gödöllői fiatalokat. Lássuk, melyik helyi tanodából
kik részesültek a Jó tanuló, jó sportoló elismerésben!

Damjanich János Általános Iskola: Várszegi Gréta, Bucsi Dó -
ra, Jéga-Szabó Andor, Szilágyi Ádám 

Erkel Ferenc Általános Iskola: Vancsó Enikő, Kiss Tamara, Po -
csai Csaba

Hajós Alfréd Általános Iskola: Karakó Vivien, Verbói Márton,
Gladinecz Milos

Petőfi Sándor Általános Iskola: Kárpáti Boglárka, Zech meisz -
ter Oszkár, Reszegi Vince 

Szent Imre Katolikus Általános Iskola és Óvoda: Molnár
Júlia, Nagy Norbert, Ferenc-Tapaszi Áron

Frederic Chopin Zenei Alapfokú Művészeti Iskola: Mihail
Márk (zongora), Majoros Zalán (ütőhangszerek), Garamszegi
Lőrinc (zongora)

Gödöllői Református Líceum Gimnázium: Vanyó Franciska,
Szekér Aliz, Balogh Ádám

Török Ignác Gimnázium: Lovász Nóra Regina, Papp Zsófia,
Zsemle Hanna

A VSZC Madách Imre Technikum és Szakképző Iskola illetéke-
sei részéről idén nem érkezett jelölés városi kitüntetésre, a
Premontrei Iskolaközpont pedig késve küldte meg ajánlásait.

Két helyi és egy isaszegi cél megvalósítását
támogathatjuk zsetonokkal a Tesco-áruházban

Ismét, immár tizenötödik alkalommal adja a vásárlói kezébe a
döntést a Tesco: augusztus 11-ig (vasárnap) lehet az áruházakban
szavazni arról, milyen helyi, jótékony célú kezdeményezéseket
támogasson az áruházlánc az „Ön választ, mi segítünk” prog -
ramja keretében. A különböző összegű támogatást a kör ze ten -

ként legtöbb szavazatot gyűjtő szervezetek nyerik el. A nyertesek
programjának megvalósítását 400 ezer, a második helyezettekét
200 ezer, míg a harmadikokét 100 ezer forinttal segíti a Tesco.

A Tesco gödöllői áruházában (54-es körzet) az alábbi három
szer vezet és/vagy esemény támogatható szavazattal:

• Élménykert program fogyatékkal élőknek – Patrónus Ház
Közhasznú Nonprofit Kft., Gödöllő

• Helybe hozzuk a szűrővizsgálatokat az életigenlő moso -
lyokért – Magyar Rákellenes Liga, Gödöllő

• IV. Szüreti családi nap – Családok Isaszegért Egyesület
A vásárlók a szavazási időszakban minden vásárlást követően

egy darab zsetont kapnak a pénztáraknál. Ezeket az áruházakban
kihelyezett zsetongyűjtő pontokon bedobva szavazhatnak a
nekik legkedvesebb kezdeményezésre. A nyertes pályázatok
név sorát a Tesco szeptember elején hozza nyilvánosságra.

Átadták a kínai cégóriás
Táncsics Mihály úti gyártócsarnokát

Nyolc hónappal azt
követően, hogy Szij -
jártó Péter külgaz da -
sági és külügy mi -
nisz ter a kínai tulaj -
donú Wasion Hol -
dings Limited pro -
jekt bejelentésén arról számolt be, hogy a vállalat mintegy 4
milliárd forint (10,526 millió euró) értékben Gödöllőre telepíti a
hatodik globális kutatás-fejlesztési és gyártócsarnokát, megtör -
tént a Wasion Hungary Kft. ipari egységének átadása.

A Táncsics Mihály útról két évvel ezelőtt távozott Itron 7 ezer
négyzetméteres területén megvalósult, 300 új munkahelyet te -
rem tő (ebből 20 százalék a kutatás-fejlesztési részlegen) beruhá-
záshoz az állam 390 millió forintos támogatást biztosított. A július
16-án átadott gyártócsarnokban az előzetes terv szerint 2025-től
évente egymillió okos villanyórát állítanak elő, aminek döntő
részét az európai piacokon kívánják értékesíteni.

Nyesttámadás történt a blahai településrészen
Egyik olvasónk
jelezte, hogy július
elején ismerősét
megtámadta és
megharapta egy
nyest ku tyasé tál -
tatás közben Gö -
döllő blahai város -
részén, az ott lévő

étterem közelében. Elmondása szerint az állat morgott, kutyát és
embert egyaránt támadott, emiatt te ta nusz és veszettség elleni
oltás vált szükségessé. Az esetről a Nem zeti Népegészségügyi és
Gyógyszerészeti Központ (korábban ÁNTSZ) helyi szervezetét is
tájékoztatták. Az oltások beadásánál kiderült, hogy nem ez volt
az egyedüli eset a szóban forgó te lepü lésrészen. Mivel nyári
szünet van, sok gyerek és kutya sé táltató tartózkodik a
szabadban, ezért jó, ha minél többen tudnak erről a veszélyről.

GH-összeállítás

Azt beszélik városszerte, hogy…
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Tizenhat fő végezte el a gödöllői központú Magyar Agrár- és
Élettudományi Egyetem (MATE), valamint az ABZ Drone Kft.
legutóbbi közös növényvédelmi drónpilótaképzését Keszt -
helyen. A július 11-én megrendezett oklevélátadó ünnepségen dr.
Gyuricza Csaba, az egyetem rektora gratulált a végzetteknek.

A MATE és az ABZ Drone Kft. együttműködésében létrejött
növényvédelmi drónpilótaképzésekre 2023 januárja óta lehet

jelentkezni. A tanfolyam során a képzés hallgatói megis mer ked -
nek a drónok technikai hátterével, valamint a jogszabályi kör nye -
zettel, melyek elengedhetetlenek a biztonságos és hatékony
működ tetéshez. A szakképesítés megszerzésével lehetőségük
nyílik növényvédelmi monitorozás és növényvédelmi ke ze -
lések drónnal történő elvégzésére. A képzés időközben – az új
jogszabályi környezetnek megfelelően – egy speciális műveleti
kategóriára vonatkozó tanfolyammal is bővült, így a hallgatók
már a pilóta nélküli légijármű-irányító igazolványt is megsze -
rezhetik a képzés során. A növényvédelmi drónpilótaképzést így
már csak a Közlekedési Alkalmassági és Vizsgaközpontnál
(KAV) sikeresen elvégzett vizsgát követően lehet megkezdeni.

Az oklevélátadó ünnepségen dr. Gyuricza Csaba, a MATE
rektora hangsúlyozta, az egyetemnek nagyon fontos feladata,
hogy alkalmazkodjon ahhoz a robbanásszerű változáshoz, ami a
mezőgazdaságban és a mezőgazdaság-tudományokban zajlik.

- Nincs még egy olyan területe az életnek, ahol olyan gyorsan
változik a tudomány és olyan gyorsan évül el a ma korszerűnek
gondolt szaktudás, mint éppen az agrárium – jelentette ki a
rektor. Forrás: MATE Médiaközpont

Ebben az évben minden eddiginél nagyobb flottával és közel 80
kenus különítménnyel rajtolt el az V. Tisza-tavi PET Kupa, hogy
hulladék után kutatva evezze végig a Tiszafüred-Tiszaszőlős-
Tiszaderzs-Tiszanána-Dinnyéshát közötti folyószakaszt. Június
utolsó napjaiban tizenkilenc csapat vágott bele a folyótakarításba.
Az útvonal három éve változatlan, ezért még elkeserítőbb volt
látni, hogy idén a nádasok és az ártér a tavalyi évhez képest is
szennyezettebb volt.

Az idei 370 fős mezőny körülbelül 20 százaléka gyermek volt,
az alap- és középfokú oktatási intézmények szép számmal kép -
viseltették magukat. A felsőoktatási intézményeket idén a
„MATESzedd” csapatának legénysége képviselte, akik a gödöllői
központú Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetem (MATE)
Akvakultúra és Környezetbiztonsági Intézetéből érkeztek.

Az V. Tisza-tavi PET Kupán a csapatok 3 nap alatt több mint
7,5 tonna (2.320 zsák) hulladéktól mentesítették a folyót, amivel
bőven felülmúlták a tavalyi mennyiséget. A hulladék jellege

változatlan, továbbra is PET-palackokból volt a legtöbb, hiszen
ezek a súlyuk miatt könnyen úsznak a vízen, de sok üveg, fém-
doboz, fél pár papucs és kommunális hulladék gyűlt össze az
ártérből. 

A versenyt az MBH Bank csapata nyerte meg, a MATESzedd
csapata a középmezőnyben végzett. A verseny során egyre erő-
sebben összekovácsolódó csapat változó számban, de szűnni
nem akaró lelkesedéssel tisztította a folyószakaszt, munkájuk
nyo mán jelentős mennyiségű és sok esetben veszélyes hulladék
(például: növényvédőszeres és festékes dobozok) került ki az
ártéri erdőkből és a nádasokból – tudatta szerkesztőségünkkel a
MATE Médiaközpont.

Az Intézet kollégáinak részvételét az V. Tisza-tavi PET Kupán a 2020-
1.1.2-PIACI-KFI-2021-00239 számú (Innovációs és Technológiai
Minisztérium) pályázat, a REPurpose Horizon Europe projekt, illetve az
ehhez kapcsolódó magyar önerő alap pályázat támogatta.

Világszínvonalú tudással bírnak a MATE növényvédelmi drónpilótái

A középmezőnyben végzett a MATESzedd csapata a PET Kupán



5XXVIII/8. 2024 augusztus

Miként az országban mindenhol, június 9-
én Gödöllőn is lezajlott az európai par la -
menti választással egyidőben megren de -
zett önkormányzati képviselőválasztás. Az
időközben jogerőssé vált eredmény is mert:
az októbertől 14 fős testületben 10 Gö -
döllői Lokálpatrióta Klubos (jelenleg 7 fő), 3
GDL Pelikános (jelenleg Fidesz-KDNP
jelöltként 7 fő) és 1 Tisztesség-Em berség
Városvédő Egyesületes (jelenleg 0 fő) vá -
rosatya/városanya kap helyet. Az alakuló
ülés tervezett időpontja október 4., péntek.

A voksolás óta közel két hónap telt el,
ami azt is jelenti, hogy minden, a helyi
közélet iránt érdeklődő polgár elemezhet-
te a sokak számára megdöbbentő ered-
mény okait és levonhatta következ te té se -
ket. Magunk is számos véleményt hallot-
tunk. Olyat is, ami utólagos okoskodás, és
olyat is, ami a felállás és a kampány alap-
ján a „söprést” vetítette elő.

A teljesség igénye nélkül néhány elemző
gondolat:

• A GDL Pelikán Egyesületnek nyíltan
fel kellett volna vállalni a Fidesz-KDNP
támogatását, mivel várható volt, hogy
Gémesi György „összefideszezi” a civil
szer vezet jelöltjeit.

• A GDL Pelikán Egyesület jelöltjei kö -
zül azok, akik 2019-ben mandátumot sze -
reztek, nem tudtak képviselői eredménye-
ket felmutatni: „nem csináltak semmit” -
han goztatták többen is.

• A Fideszhez köthető, úgynevezett, „fe -
kete plakátok” nem tettek jót a GDL Pelikán
Egyesület pozitív, 13+1 programpontra
épülő kampányának. Gémesi György –
eltérően megítélt színészi képességeit is
felhasználva – áldozati szerepbe tudta
magát helyezni.

• A TISZA Párt váratlan közéleti felbuk-
kanása, annak ellenére, hogy Gödöllőn
nem volt jelöltje, bezavart a helyi ered-
ménybe: a Fideszt elutasító (protest) sza -

vazatok haszonélvezője a Gödöllői Lo kál -
patrióta Klub (GLK) lett.

Szokták mondani, a számok nem ha -
zud nak. Nézzünk meg néhány beszédes
választási adatot!

• Június 9-én 5,81%-kal több szavazó
(+1.463 fő) élt alkotmányos jogával Gö -
döllőn, mint 2019-ben.

• A Gödöllői Lokálpatrióta Klub jelöltje-
ire leadott szavazatok aránya 49,33%,
vagyis: városi szinten 212 fővel több olyan
szavazó volt, aki nem Gémesi György csa-
patát támogatta.

• Gémesi György (GLK) 1.687 szavazat -
tal kapott többet, mint 2019-ben.

• Kolozs Csaba (GDL Pelikán) 424 sza -
vazattal kapott kevesebbet, mint 2019-ben.

• Gémesi György 945 szavazattal kapott
többet, mint a Gödöllői Lokálpatrióta Klub
jelöltjei együttvéve.

• Kolozs Csaba 450 szavazattal kapott töb -
bet, mint a GDL Pelikán jelöltjei együttvéve.

• A Fidesz-KDNP Pest vármegyei listá -
jára 143 szavazattal több érkezett, mint Ko -
lozs Csabára, és 593 szavazattal több, mint
a GDL Pelikán jelöltjeire együttvéve.

• A Fidesz-KDNP európai parlamenti lis -
tá jára 255 szavazattal kevesebb érkezett,
mint Kolozs Csabára, de 195 szavazattal
több, mint a GDL Pelikán jelöltjeire együtt-
véve.

• Az európai parlamenti választáson in -
dulók listáira leadott gödöllői szavaza to -
kat böngészve megállapítható, hogy a
helyben jelöltet nem állított szervezetek
(TISZA Párt, Mi Hazánk, MKKP, 2RK
Párt, LMP Zöldek, MMN, Jobbik, MEMO)
összesített voksszáma 8.283, ami 521 sza -
vazattal (6,3%) marad el a Gémesi György -
re leadott voksok mennyiségétől.

Nyilvánvaló, hogy vannak még egyéb
okai is a június 9-én kialakult gödöllői
választási eredménynek. Az azonban vi -
tán felül állhat, hogy településünkön (is)
beigazolódott: az érzelmi döntések felülír-
ták az ésszerűséget. Lesarkítva, úgy is fo -
galmazhatunk, hogy a nyeregbe pattanás
és a minél több emberrel történő kéz fo -
gás kifizetődőbb a néplélek többsége
számára, mint felszámolni az eddigi 34 év
– közpénz-milliók nem kellően hatékony
felélését (például: elbukott szállodaper) is
magában foglaló – „közösségbarát beideg-
ződéseit. -fdr

Mit mutatnak a választás számadatai?
Bizonyára többen emlékeznek arra, hogy a
tavaly november 23-án, a Gödöllői Királyi
Kastély dísztermében lezajlott II. MATE
Sportgálán a köszöntőbeszédek egyikét
Vé csey László, a gödöllői központú vá -
lasz tókerület országgyűlési képviselője
mondta el. A kormánypárti honatya – má -
sok mellett – egy nagy horderejű, örömteli
bejelentést is tett. Nevezetesen azt, hogy
Magyarország Kormánya csaknem másfél
milliárd forintos pénzügyi támogatást biz-
tosít a következő évre a 2021 decemberé-
ben átadott Gödöllő Városi és Térségi
Uszoda további, zavartalan működésére.

A bejelentést a rendezvény helyszínén
minden érdeklődő kedvezően fogadta, az
annak végrehajtását elrendelő kormány -
ha tározat megszületését az azóta eltelt idő-
szakban érdeklődés kísérte. Mintegy
nyolc, folyamatos egyeztetésekkel és tár -
gya lásokkal tűzdelt hónapot kellett várni
arra, hogy a Magyar Közlönyben meg je -
lenjen a sportlétesítmény működtetése
szempontjából létfontosságú döntés. Íme:

A Kormány
• felhívja a pénzügyminisztert, hogy – a

kultúráért és innovációért felelős miniszter
bevonásával – gondoskodjon az Uszoda
2023. évi és a 2024. évi működtetésével kap -
csolatos költségek teljesítése érdeké ben
2.240.389.361 forint többletforrás biztosítá-
sáról az ország költségvetésének ter hé re.

• felhívja a pénzügyminisztert, hogy – a
kultúráért és innovációért felelős miniszter
bevonásával – gondoskodjon az Uszoda
működtetésével kapcsolatos költségeinek
biztosítása érdekében a 2025. évtől beépü-
lő jelleggel évi 1.034.116.196 forint forrás
rendelkezésre állásáról az adott évi köz -
ponti költségvetésből. 

• az Uszoda 2025-2026. évi működtetése
érdekében vállalható kötelezettségvállalás
felső korlátját a 2025. év vonatkozásában
1.034.116.196 forintban, a 2026. év vonat -
kozásában 1.034.116.196 forintban álla -
pítja meg. -eF

Uszoda-támogatás
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A MÁV-HÉV Zrt. vezérigazgatója úgy fogalmazott: bár, mun -
katársait személyi sérüléssel járó atrocitás nem érte a gödöllői
HÉV-vonalon, az intézkedések maga száma (1.634 alkalom
2024-ben) azt mutatja, hogy a probléma valós és létezik. Szem -
lél tetésképpen elhangzott, hogy az összes többi HÉV-vonalon
ebben az évben eddig 556 alkalommal kellett intézkedniük a gaz-
dasági társaság rendészeinek. A magasnak tűnő esetszámot ár -
nyalja, hogy ebben olyan intézkedések is benne vannak, mint
azok az esetek, ha valaki jegy nélkül utazik, de lefülelése nem igé-
nyel rendőri beavatkozást.

Az utasokat és a lakosságot egyre inkább zavaró jelenség(ek)
felszámolása érdekében tett eddigi intézkedések sorában olyanok
vannak, mint: a MÁV-HÉV rendészek létszámának növelése,
testkamerákkal történő felszerelése, mobil védelmi akciócsopor-
tok felállítása. Ezen felül több HÉV-állomás és megállóban ka -
merákat szereltek fel.

Annak ellenére, hogy többen a szerelvények bekame rá -
zásában látják a probléma hatékonyabb felszámolását, ennek
megvalósítása a HÉV-szerelvények magas életkora miatt
műszaki nehézségekbe ütközik. -stv

Összehangolt razzia 
Egy nappal azt követően, hogy a Pest Vármegyei Rendőr-főkapi-
tányság vezetői tájékoztatták a sajtó képviselőit, közös ellenőrzést
hajtottak végre a H8-as jelű gödöllői HÉV-vonalon a Pest
vármegyei rendőrök, rendészek és a polgárőrök.

A társszervek között továbbra is folyamatos és gördülékeny az
együttműködés, minek célja ezúttal is a közrend és a köz -
biztonság fenntartása, valamint az utasbiztonság megerősítése.

Nem első alkalommal, de nem is utoljára szervezett közös
akciót a bűnesetekkel fertőzött vonalon a Pest Vármegyei
Rendőr-főkapitányság. Tucatnyi egyenruhás a július 16-i, kora
délutáni eligazítást követően indult a szerelvényekre, és bármi
gyanúsat, bűncselekményt vagy szabálysértést észleltek, intéz-
kedtek, akit csak lehetett, igazoltattak.

A késő estig tartó műveletben 43 embert ellenőriztek, szabály -
sértés elkövetése miatt nyolc helyszíni bírságot szabtak ki –
többnyire közterületi alkoholfogyasztás miatt vagy éppen azért,
mert nem tudták igazolni magukat –, két embert előállítottak a
kapitányságra, ugyanis kiderült, körözték őket.

Visszatérő akciókra és állandó egyen- vagy civil ruhás rendő -
rökre – a szerelvényeken és a megállókban egyaránt – a jövőben
is számíthatnak az utasok. 

Forrás: police.hu

Július 15-én háttérbeszélgetésre invitálták a sajtó képviselőit a
Rendőrségi Igazgatási Központ budapesti, Teve utcai épületébe.
A téma Kerepes és térségének közbiztonsági és bűnügyi helyze-
te volt. A H8-as jelzésű gödöllői HÉV-vonalon az utóbbi időben
megszaporodott bűncselekmények, incidensek, atrocitások
miatt településünket is érintő kérdéskört jártak körbe a ren -
dezvény házigazdái, nevezetesen: Lauda Zoltán rendőr dandár-
tábornok, a Pest Vármegyei Rendőr-főkapitányság vezetője, he -
lyettese, dr. Gyetvai Tibor rendőr ezredes, Nagy Gábor, a MÁV-
HÉV Helyiérdekű Vasút Zrt. vezérigazgatója, valamint dr. Mihály
István nyugalmazott rendőr vezérőrnagy, a Pest Megyei Rendőr-
főkapitányság (2012-2019), illetve a Gödöllő Rendőrkapitányság
(2007-2010) korábbi irányítója.

A rendezvényen – többek között – elhangzott, hogy az idei esz-
tendő első felében 49 olyan bejelentést kaptak a rendőrök, ami
összefüggésbe hozható a napi szinten mintegy 40 ezer utas által
használt gödöllői HÉV-vonallal. Büntetőeljárást 20 esetben indí-
tottak, elsősorban kisebb súlyú vagyon elleni bűncselekmények,
döntően lopás miatt. A történtek hatására a MÁV-HÉV Zrt. azon-
nali intézkedéseket hozott, és a rendőrség is megerősítette jelen-
létét a térségben. Ennek eredménye, hogy az igazoltatások száma
1.300-ról megduplázódott, míg az előállítások esetszáma az előző
év ugyanezen időszakához viszonyítva 80 darabról 130 darabra
emelkedett.

A fokozódó rendőri munka következményeként fogható fel,
hogy tavasszal Kistarcsán másfél kilogramm kábítószert és 200
millió forintot foglaltak le a zsaruk, akik egy másik eset során 10
kilogramm pszichoaktív anyagot vontak ki a forgalomból, úgy,
hogy az elkövetőknél 700 millió forintot találtak. A két „fogás”
során fellelt pszichoaktív-gyanús anyag feketepiaci értéke elérhe-
ti a 20 millió forintot.

Rendőrségi fókusz alá került a bűnnel fertőzött gödöllői HÉV-vonal
A sajtóval folytatott háttérbeszélgetésen elhangzott, 

hogy az érintettek tudnak a problémákról, és lehetőségeikhez mérten cselekszenek

www.godolloihirek.hu
facebook.com/godolloihirek
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Június 9-én kiderült, hogy októbertől mi -
lyen összetételű képviselőtestület dönthet
majd a gödöllőiek közpénzének felhaszná-
lásáról. Miután a 34 éve regnáló és újabb öt
évre bizalmat szerzett polgármester sze -
mélyében nincs változás, mi több, Gémesi
György ismét kényelmes testületi szava -
zat többséget tudhat maga mögött, jelentős
szemléletváltásra nem számíthatunk.

A választási eredmény ismeretében
igen csak elgondolkodtató, hogy a „prob -
lémás helyi ügyek” nem verték ki a bizto-
sítékok a gödöllői választók többségének
körében. Az egyik ilyen a városi költ -
ségvetés felhalmozási (fejlesztés és felújí-
tás) kiadásainak körébe sorolt városháza-
bővítés és -átépítés névre hallgató beruhá-
zás volt.

Alábbi összeállításunkban – a 2020-2024-
es időszak (önkormányzati ciklus) telepü -
lési zárszámadásaiból (2020-2023) és költ -
ségvetési tervéből (2024) kimazsolázott
adatok felhasználásával – annak jártunk
utána, hogy a szóban forgó öt év alatt
milyen arányban költötték el mind -
annyiunk pénzét a helyi lakosság közér -
zetét, mindennapi közlekedését javító út-
és járdaépítésre, illetve az egyesek által
puritán jelzővel illetett Szabadság tér 6.
szám alatti, mindent egybevetve (régi épü -
let bontása, főtéri infrastruktúra kialakí -
tása, irodabérlés) várhatóan 3,5 milliárd
forintot meghaladó közpénz-igényű vá -
ros háza-projektre.

Az idei évre vonatkozó költségvetési ter -
vet is beleszámítva, az elmúlt öt esztendő-
ben a gödöllői önkormányzat
9.843.021.676 forintot áldoz(ott) felhalmo-
zási feladatok kiadásaira.

• Ebből az összegből 4.578.071.418 forin-
tot költöttek el lakó- és nem lakóépület fej-
lesztése jogcímen (46,51%).

• A valamivel több mint 4,5 milliárd fo -
rintból a városháza bővítése és átépítése
2.277.959.463 forintot emészt(ett), ami
49,76%-os részesedést jelent.

• A teljes felhalmozási összeghez vi szo -
nyítva ez az arány 23,14%.

• A felhalmozási kiadásokra fordított
kö zel 10 milliárd forintból öt év leforgása
alatt várhatóan 511.257.158 forint

az infrastrukturális fejlesztések forrásaként
nevesítették, ám az energiaválság ne gatív
hatásainak kezelése érdekében más célokra
csoportosították át. Tették ezt azzal együtt,
hogy 2022 októberében intézménybezárási
nagyüzembe kezdett a szeptember végén
leköszönő város ve zetés. -gbr

megy/ment el – kerékpárutak, buszmeg-
állók, gyalogátkelőhelyek nélkül számított
– út- és járdaépítésre, ami a felhalmozási
költések 5,2%-ával egyenértékű.

• Összevetve az arányokat, elmondható,
hogy a városháza-projekt Szabadság tér 6.
szám alatti „lába” a szeptember végén
záruló önkormányzati ciklus idején több
mint négyszer annyi közpénz-forrást
emésztett fel, mint az út- és járdaépítés.

És, még valami! A kizárólag a lokálpat -
rióta klubos lépviselők által megszavazott,
2016 januárjától bevezetett kommunális
adó éves mértéke meghaladja a 200 millió
forintot, az öt éves önkormányzati ciklust
alapul véve, az 1,1 milliárd forintot. An nak
idején az adónemből befolyó bevételt főleg

Helyi fejlesztéspolitika: szembetűnő közpénzköltési arány(talanság)ok
Az elmúlt öt évben a városháza-projekt több mint 

négyszer annyi adóforint-forrást emésztett fel, mint az út- és járdaépítés

Alulmaradt a Tormay működésének 
támogatása a propaganda-kiadásokkal szemben 

A 2020-2024-es időszak (önkormányzati ciklus) települési zárszámadásaiból (2020-2023)
és költségvetési tervéből (2024) kimazsolázott adatok felhasználásával annak jártunk
utána, hogy a szóban forgó öt év alatt hogyan viszonyul(t) az önkormányzati fenntartás-
ban lévő Tormay Károly Egészségügyi Központ működési támogatása és a városi mar -
keting, kommunikáció, díjak, nemzetközi kapcsolatok, reprezentációs keret, közterületi
ren dezvények (továbbiakban: propagandacélú kiadások) jogcímen felélt kiadásokhoz.

Cseppet sem mellékes adalék, hogy az egészségügyi központ működési támogatása
a helyi költségvetés kötelező feladatainak fejezetében található, míg a külcsínt előtérbe
helyező tételek az önként vállalt feladatok köréhez tartoznak. Lássuk, mit mutatnak a
számok!

• A szeptember végén záruló önkormányzati ciklus alatt az eü-központ működési
támogatására 92.258.000 forintot áldozott a Bajkó Norbert szavazatával vokstöbbséget
élvező kiegészülő lokálpatrióta klubos városvezetés.

• Az összegből 85 millió forintot (92,1%) az utóbbi két évben (2023 és 2024) szán -
tak/szánnak erre a célra.

• A propagandacélú kiadások ugyanezen időszak alatt 372.200.437 forintot emész-
tettek fel, úgy, hogy ez az összeg nem tartalmazza a belvárosi napokra 2023-ban elköl-
tött 20.041.125 forintot, az idei évre erre az eseménysorozatra tervezett 40 millió forin-
tot, valamint az Adventi napokra tavaly kifizetett 11.356.095 forintot.

• Ha az utóbbi három tételt (71.397.220 forint) is hozzáadjuk a hamarosan záruló
önkormányzati ciklus propagandacélú kiadásaihoz, 443.597.657 forintos összeggel
szembesülünk.

• Összegezve: 2020 és 2024 között a Tormay Károly Egészségügyi Központ mű -
ködési támogatására felhasznált összeg 24,8%-a az Adventi- és Belvárosi napok
nélküli propagandacélú kiadásoknak. Azokkal együtt számítva, pedig még
rosszabb az arány: egészen pontosan 20,8%.

A fent részletezett számadatokból az tűnik ki, hogy öt esztendő távlatában a
propagandacélú költekezés az első számítás szerint közel négyszer, a második vi -
szonyítás alapján pedig közel ötször volt Gödöllőn „fontosabb”, mint a Petőfi Sándor
utcai eü-központ működési dotációja…

Hogyan is szól a klasszikussá lett kérdés: kell még valamit mondani…? -stv
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Egyedülálló program valósult meg Gödöllőn a 2023/2024-es
tanévben a Gödöllői Kolping Család és a Magyar Agrár- és
Élettudományi Egyetem (MATE) közös szervezésében.

A Kolping Colours elnevezésű rendezvénysorozat ideje alatt
összesen 7 alkalommal szerveztek kulturális találkozást a MATE
külföldi hallgatói és a magyar fiatalok között a gödöllői egyete-
men. A program sikeresen elérte a kitűzött célját: a magyar fiata-
lok közelebb kerültek a külföldi hallgatókhoz, megismerték
kultúrájukat, országuk jellegzetességeit. Egyidejűleg a külföldi
hallgatók megismerkedhettek a magyar hagyományokkal, isme-
reteket szerezhettek Magyarországról, Gödöllőről, miközben
érzékelhették a magyar fiatalok nyitottságát és vendégszeretetét
a külföldiek iránt.  

- Az ingyenes, angol nyelvű játékos alkalmakon – a bemutatko-
zási és ismerkedési feladatok után – a külföldi és magyar részt -
vevőkből álló vegyes csoportok az adott találkozó témáját,
például: sztereotípiák, ünnepek, nyaralási szokások dolgozták
fel. Ezzel a résztvevők közvetlenül szerezhettek tapasztalatot,
hogy más országok kultúrái, hagyományai mennyiben térnek
el a sajátjuktól, kötetlen hangulatban ismerhették meg egymás
személyes történetét is. A rendezvényeken több alkalommal for-
dult elő, hogy a magyar édességek mellett az iraki tea is az asztal-
ra került – osztotta meg gondolatait Kaiserné Jósvai Ágnes, a
Gödöllői Kolping Család elnöke.

Érdemes megemlíteni, hogy a gödöllői központú MATE-n
tanuló külföldiek közül a világ minden tájáról voltak résztvevők,
összesen 25 ország – Algéria, Banglades, Kína, Ecuador, Etiópia,
Gambia, Irak, Jordánia, Kazahsztán, Kenya, Koszovó, Laosz,
Libanon, Madagaszkár Maldív szigetek, Mexikó, Nigéria,
Pakisztán, Oroszország, Dél-Afrika, Szíria, Törökország, Vietnam
– hallgatói kapcsolódtak be a programba.

A találkozások alkalmával a külföldi hallgatók nagyon örültek
annak, hogy a magyar fiatalok érdeklődést és nyitottságot
mutatnak személyük, az országuk, a hagyományaik iránt! 

Megtudtuk, hogy a Kolping Colours rendezvény égisze alatt a
MATE International Dinner elnevezésű nemzetközi vacsoraesten
is részt vettek a magyar fiatalok, népszerűsítve a magyar ételeket,
a magyar vendégszeretetet. 

A programot szervező Gödöllői Kolping Család ezzel a ren -
dezvényével is igyekezett megvalósítani a Kolping mozgalom cél-
ját, miszerint: a fiatalokat keresztény elvek mentén tettekre ser -
kentse, ösztönözze őket, hogy fordítsanak figyelmet önmaguk fej-
lesztésére, miközben közéleti kérdésekkel is foglalkoznak. -br

Lezárult a Kolping Colours első éve

Magyarország július 1-jén vette át az Európai Unió Tanácsának
soros elnökségét Belgiumtól, hogy a féléves ciklust kitöltve, a
következő esztendő első napjától Lengyelországnak átadja a
képzeletbeli stafétát.

A 2024-es év második felében esedékes magyar soros el nök ség
lehetőséget ad hazánknak, hogy jobban megmutassa magát, illetve
a közösség jövőjéről alkotott elképzeléseit az európai színté ren,
továbbá hogy elősegítse olyan, az európai polgárok minden nap jait
meghatározó kérdések becsatornázását, mint a verseny ké pes ség, a
demográfiai helyzet, a migráció, vagy a nyu gat-balkáni bő ví tés.

Hazánk elnöksége sajátosnak tekinthető, hiszen a június 9-én
lezajlott európai parlamenti választásnak köszönhetően az intéz-
ményi átmenetre esik. Ez különleges lehetőségeket és kihívásokat
egyaránt tartogat, ugyanis ebben az időszakban határozzák meg
az intézményi együttműködés alapjait, megkezdődik a jogalkotá-
si munka kialakítása, továbbá olyan politikai és stratégiai ter -
vezési dokumentumok születnek, amik meghatározzák az elkö-
vetkezendő intézményi ciklus munkáját.

Emlékezetes, hogy az Európai Unióhoz 2004. május 1-jén csat-
lakozott Magyarország első alkalommal 2011. január 1-je és júni-
us 30-a között már betöltötte az Európai Unió Tanácsának soros
elnökségét. Az utólagos visszajelzések arra engedtek következ -
tetni, hogy rendkívül sikeres elnökséget zártunk, amiben fősze-
rep jutott Gödöllőnek, azon belül is a Gödöllői Királyi Kas tély -
nak, mint megannyi jelentős tanácskozás helyszínének, valamint
a Művészetek Háza épületének, mint sajtóközpontnak.

Értesülésünk szerint a július 1-jén kezdődött magyar elnökségi
időszakban lényegesen kisebb – mondhatni: elenyésző – „diplo-
máciai terhelés” éri településünket. Kijelenthető, hogy nem lesznek
hosszú napokra, hetekre vonatkozó kordonozások, forgalomelte-
relések és lezárások sem a város szívében.

Aki kíváncsi magyar elnökség ülésnaptárára, a www. consilium.
europa.eu/hu/meetings/calendar/ oldalon tájé ko zódhat. -G

Uniós elnökség

Elenyészőnek mondható 
„diplomáciai terhelés” várható
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Szilágyi Áronra várt a feladat, hogy döntőbe vezesse társait, aki
rendkívüli izgalmak között ezt megtette!

Döntő
Magyarország – Dél-Korea 41-45 
(Szilágyi +2, Szatmári -1, Rabb -5)
Szilágyi – Park Sangwon 4-5 • Rabb – Oh Sanguk 4-5 •

Szatmári – Gu Bongil 3-5 • Rabb – Park Sangwon 6-5 • Szilágyi –
Gu Bongil 5-5 • Szatmári – Oh Sanguk 7-5 • Rabb – Gu Bongil 0-
5 • Szatmári – Park Sangwon 4-5 • Szilágyi – Oh Sanguk 8-5

A címvédő dél-koreaiak az elődöntőben a – bronzmérkőzésen
az irániakat 45-25 arányban legyőző – házigazda franciákat
múlták felül 45-39 arányban. A tavalyi, milánói világbajnokság
döntőjében a magyar csapat 45-42 arányban nyert az ázsiaiak
ellen, ami jelezte, hogy a távol-keleti társulat sem legyőzhetetlen.
Az első kör után a magyarok négy tust hátrányba kerültek (11-
15). Huszonöt tusig kellett arra várni, hogy egál legyen az állás,
majd Szatmári 26-25-re alakított az eredményt. Az utolsó három
csörtére 30-29-es a dél-koreaiak előnnyel fordultak a riválisok.
Sajnos, Rabb Krisztán belefutott egy nulla-ötös csörtébe, ami
nehézzé tette a mieink helyzetét. Olyannyira, hogy minden igye-
kezet ellenére fokozatosan távolodott a magyar olimpiai bajnoki
cím megszerzésének esélye.

Ötkarikás második helyével Gémesi Csanád sporttörténelmet
írt, miután gödöllői klub színeiben ő az első sportoló, aki ezüst-
éremmel büszkélkedhet! Edzője Navarrete József. -GH

Értékes helyezésekig jutott 
Mészáros Eszter az ötkarikás játékokon

A kardvívó Gémesi
Csa nádon kívül egy
másik versenyző, a
sportlövő Mészáros
Eszter is képviselte
a gödöllői színeket a
párizsi olimpián.
Szu csák Mátyás és
Szu csák László ta -

nítványa – az UTE sportlövőjével, Péni Istvánnal – vegyes csa-
patban a 20. helyet szerezte meg 624,7 körrel (Mészáros 310,4
kör, Péni 314,3 kör), majd a női légpuskások 10 méteres egyéni
számában a 15. helyen végzett 628,6 körös összteljesítménnyel
(10,477 körös átlag).

Augusztus 1-jén a MATE-Gödöllői EAC 22 éves tehetsége,
Mészáros Eszter a női légpuskások 50 méteres, három
testhelyzet (térdelő, fekvő, álló) egyéni versenyének
selejtezőjében volt érde kelt, ahol az 577 körös (térdelő 196 kör,
fekvő 198 kör, álló 183 kör) – álló testhelyzetben sajnálatos
módon négy „nyolcassal” is terhelt – összeredmény alapján a 29.
helyen zárta a verseny szá mot. A döntőhöz 589 körös
teljesítményre lett volna szükség. -gr

A párizsi olimpián július 27-én egyéniben 16. helyezett gödöllői
Gémesi Csanáddal, a 18. pozícióban végzett Szilágyi Áronnal, a
25. helyig jutott Szatmári Andrással, valamint az egyéni ver -
senyen nem indult balkezes Rabb Krisztiánnal vágott neki július
utolsó napján a kardozók csapatversenyének a magyar formáció
a francia főváros ikonikus épületében, a Grand Palais-ban.

Harmadik helyen kiemelt nemzeti kvartettünk a legjobb 8 kö -
zött a 6. helyen rangsorolt olaszokkal szemben kísérelte meg az
elődöntőbe jutást. Kár tagadni, a legfontosabb kérdés az volt,
hogy Csanádék miként tudták feldolgozni a négy nappal korábbi
– bírói tévedéssel is terhelt – kudarcnak tekinthető szereplést.

Negyeddöntő
Magyarország – Olaszország 45-38
(Szatmári +3, Szilágyi +2, Gémesi +2)
Szilágyi – Samele 5-3 • Gémesi – Curatoli 4-7 • Szatmári – Gallo

4-5 • Gémesi – Samele 6-5 • Szilágyi – Gallo 4-5 • Szatmári –
Curatoli 7-3 • Gémesi – Gallo 5-1 • Szatmári – Samele 5-5 •
Szilágyi – Curatoli 5-4

Az izgalmas összecsapás krónikájához tartozik, hogy Szilágyi
Áron a második és a harmadik asszóját lábsérüléssel vívta végig.

Elődöntő
Magyarország – Irán 45-43
(Rabb +7, Szilágyi +2, Szatmári -3, Gémesi -4)
Szilágyi – Rahbari 3-5 • Gémesi – Pakdaman 1-5 • Szatmári –

Baher-Arasbaran 3-5 • Rabb – Rahbari 9-5 • Szilágyi – Baher-
Arasbaran 6-5 • Szatmári – Pakdaman 3-5 • Rabb – Baher-Aras -
baran 8-5 • Szatmári – Rahbari 6-5 • Szilágyi – Pakdaman 6-3

A 7. helyen rangsorolt irániak nagy meglepetésre a 2. helyen
kiemelt Egyesült Államok formációját múlták felül a negyed -
döntőben (45-44). A gyenge magyar kezdésnek az lett a követ kez -
ménye, hogy a negyedik asszóra Rabb Krisztián állt be Csanád
helyére. A fiatal magyar zseniálisan vívott: zsinórban hat tust vitt
be, és 16-20-as állással adta át a stafétát. Az újonc ezt követően a
másik asszóját is megnyerte (8-5), amivel életben tartotta a
magyarok döntős reményeit. Nemzeti csapatunk – 1-0 után – 36-
35-nél vezetett újra, de kicsikart előnyét 40-39-nél eltékozolta.

Gémesi Csanád a gödöllői sport első olimpiai ezüstérmese!
A MATE-GEAC vívója Szilágyi Áron, Szatmári András és Rabb Krisztián 

társaságában jutott Párizsban a döntőbe, ahol Dél-Korea már túl nagy falat volt

Ezüstfiúk: Gémesi Csanád, Szilágyi Áron, Szatmári András, 
Rabb Krisztián (balról jobbra)
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Nem újkeletű jelenség, hogy fedél nélküli
személy(ek) keres(nek) menedéket a Rá -
kos-patak Szent János utcai hídjánál, a la -
kóházaktól néhány tíz méterre, a Rönkvár
közvetlen szomszédságában. Az utóbbi
napokban egy városrészi közösségi olda -
lon olyan bejegyzés jelent meg, amiben a
gondolatait közlő személy közölte: számá -
ra az elmúlt hetekben telt be a pohár.

- Tarthatatlan, hogy évek óta egyre rosszab -
bak az állapotok, mostanra a híd alatt már
többen laknak, akik ott végzik az egészségügyi
problémáikat is, ezáltal közegészségügyi ve -
szélyt is okozva. A híd alatt több köbméternyi
kommunális hulladék gyűlt össze, aminek egy
része minden esőzés alkalmával belefolyik a
Rákos-patakba. /.../ Konkrétan olyan szagok
vannak ott, mint a városi szeméttelepen. De,
persze, az sem bizalomgerjesztő, hogy amikor
említettem egyiküknek, hogy szívesen segítenék
(étellel vagy bármiben), ha nem tenné tönkre a
lakókörnyezetemet, az volt az első kérdése, hogy
KÉST tudok-e adni? KÉST a híd alatt la kó -
nak... – olvasható a július 1-jén közzétett
be jegyzésben.

A problémát érzékelve több illetékesnél
is érdeklődtünk, hogy kinek, milyen fel-
adata és hatásköre van a jelenség meg -
szün tetésére, felszámolására. A város ren -

dé szettől megtudtuk, hogy az életvitel -
szerűen közterületen élőkkel ők annyit
tehetnek, hogy a bejelentés alapján ellenőr-
zik a helyszínt és a VŰSZI NKft. munka -
társainak bevonásával az ott található lo -
mokat, szemetet elszállíttatják. A szemé -
lyekkel szemben nem intézkedhetnek, ez
rendőrségi hatáskör.

Az esettel kapcsolatosan kikértük a Pest
Vármegyei Rendőr-főkapitányság vélemé -
nyét is, ahonnan az alábbi választ kaptuk:

Az említett – és ehhez hasonló – esetek
kapcsán a rendőrség minden esetben a
vonatkozó jogszabályoknak megfelelően
megteszi a szükséges és hatáskörébe tar to -
zó intézkedéseket. Ez a szóban forgó,
konk rét ügy kapcsán is így történt.

A Gödöllői Rendőrkapitányság munka -
társai a bejelentővel felvették a kapcso -
latot, őt meghallgatták, valamint az emlí-
tett helyszínen visszatérő ellenőrzést tar -
tottak, azonban ott hajléktalan személyt
egyik alkalommal sem találtak.

A patak hídja alatt hátrahagyott fekhely
és ruhaneműk miatt az illetékes önkor -
mányzattal is felvették a kapcsolatot, mi -
vel ők rendelkeznek hatáskörrel a további
intézkedések megtételére, az ott kialakult
helyzet megszüntetésére, felszámolására.

Július 3-án, a délutáni órákban egy
rendőrautó és kettő platós teherautó jelent
meg a helyszínen, hogy eltávolítsák a – fel-
feszített ráccsal „védett” – híd alatt felhal-
mozott lomokat, szemetet. Az ügy – úgy
tűnik – egyelőre rendeződött. Arra azon-
ban nincs különösebb garancia, hogy az
állítólag nem gödöllői illetékességű hajlék-
talan személy nem tér majd vissza a szá -
mára a nyári időszakban egyfajta fedett
menedéket jelentő helyre. Ha ez megtör -
ténik, minden kezdődhet elölről...

A közterületen történő életvitelszerű tar -
tózkodás bejelentése a Gödöllői Rendőrka -
pi tányságon (+36-28) 524-600-as telefon -
számán, a godollork@pest.police.hu
email-címen és/vagy a városrendészet
(térfelügyelet) 06-20 359-2525-ös – hétfőtől
szombatig 7 és 19 óra között hívható – te -
le fonszámán lehetséges. -vn

Magazinunk következő száma
várhatóan

szeptember első hetében
jelenik meg.
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Városunkat sem kerüli el a hajléktalanok közterületi jelenléte
Az utóbbi hónapokban több esettel is akadt dolguk a hatóságoknak, 

legutóbb a Rönkvár melletti Rákos-patak híd alatti „lakhelyet” számolták fel
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Amint az az alábbi, május 29-én – vagyis: 11 nappal az
önkormányzati választás előtt – készült és a vátros közösségi
oldalán is közzétett bejelentkezésben Gémesi György polgár -
mester szájából elhangzik,

„…a lényeg az, hogy közel 110 nap van hátra az építkezésből,
amivel – ahogy hallottuk – semmi gond nincsen.”

Jankovich Henrik, a kivitelezést végző Denco Kft. ügyvezető
igazgatója úgy fogalmazott, hogy a feltárások 95 százalékánál
tartanak, 5 százalékban lehet meglepetés, de nem gondolják,
hogy lesz. A határidőt azonban nem fogja veszélyeztetni, remé -
nyeik szerint.

Két évvel ezelőtt, 2022 augusztusában dr. Kiss Árpád jegyző –
többek között – olyan kijelentést tett, hogy jogi értelemben
rendkívül problémás lenne, ha nem folytatódna a beruházás
ezzel a kivitelező céggel (az időközben felszámolás alá került Gene -
ralbau Center Kft. – a szerk.), hiszen a projekt készültségi foka a ki -
fizetések alapján elérte a 65 százalékos mértéket, és egy esetle-
ges új, minden bizonnyal több hónapot igénybe vevő
közbeszerzési eljárás jelentős többletköltséget jelentene. Ma már

tudjuk, nem a hivatalvezető szája íze szerint alakult a gödöllői
városháza-projekt folyamata.

A lényeg azonban a 65 százalékos készültséget feltételező
kifizetésen van. A számok nyelvére lefordítva ez annyit tesz,
hogy a 2022-es kalkuláció alapján az építési beruházás teljes
költsége 1.405.461.074 forintra rúgott, aminek 65%-át (913.549.698
forint) kifizették az akkori kivitelezőnek. Ehhez képest a köz -
beszerzési eljárás kiírásában 50 százalékos készültséget jelöl -
tek meg, ami 210.819.161 forintos különbségű közpénz-túlfizetést
feltételez.

Visszatérve a Gémesi György által prognosztizált 110 napra,
október közepére lehetne kész az építkezés. A közbeszerzési
dokumentáció szerint a szerződést azonban 2024. március 19-én
írták alá a felek, így az abban rögzített 170 napos vállalási határ-
idő szeptember 5-én jár(na) le.

A feltételes mód azonban nem véletlen, hiszen az alábbi,
néhány nappal ezelőtt készült képek tanúsága szerint akadnak az
– úgynevezett – „5 százalékos meglepetésbe” tartozó problémák.

Lássuk, milyen „különleges építészeti megoldásokat” rejt az
épület!

• Az ajtó feletti áthidaló „speciálisan” illeszkedik a teherhordó
támasztófalra…

• A beépített alumínium nyílászáróról a védőfóliát – miként azt
az angol felirat is jelzi – a szállítástól nem később, mint három
hónap alatt el kellett volna távolítani. Az útmutatók szerint
ugyanis nagy gondot jelent, ha valaki nem szedi le időben a
nyílászárókról a beépítő fóliákat, mert azok ráégnek a keretekre.
Az eredmény nem csak csúnya, hanem a fólia eltávolítása mara -
dandó nyom nélkül szinte lehetetlen… Emellett a képen az is
látható, hogy a rögzítést sem sikerült az elvárható színvonalon
megoldani.

• Nem igazán a szakszerűségre utal, hogy a burkolatelemek
között hézagot csavaranyával ékelték ki…

• Finoman fogalmazva is sajátosra sikeredett az utcafrontról
látszó kőelemek vastagságának kiválasztása.

Egyelőre ennyi, de gyanítjuk, hallunk még a gödöllői
városháza-ügyről. -géhá

Városháza-projekt: meglepetések márpedig – úgy tűnik – vannak…
A szerkesztőségünkhöz eljuttatott képet tanúsága szerint

jócskán akadnak olyan problémák, amikkel az új kivitelező szembesült


